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Kompetence: § 17 stk. 4 – Helhedsplanudvalget (Campus) 
  
Beslutningstema 
Udvalget orienteres om status i aktuelle projekter og initiativer. 
  
Baggrund 
Der er en del delprojekter i gang, og der orienteres om status i følgende projekter: 
· Posthuset 
Udvalget er stillet i udsigt at der medio december 2015 skal foreligge et endeligt byggeprogram. Den valgte 
rådgiver Arkitekterne.as, har som aftalt afleveret en tilstandsregistrering og byggeprogram, men i samråd med CKE 
finder administrationen at materialet ikke er tilstrækkeligt bearbejdet i forhold til udvalgets ønsker om en klar 
indikation om, hvad der som minimum skal bevilliges for at tagetagen kan gøres indflytningsklar til Erhvervscentret, 
herunder en indledende miljøsanering af hele bygningen. 
Det vurderes fortsat at 1. etape kan realiseres under de 12,5 mio.kr. som er anslået indledningsvis. 
På det første udvalgsmøde i 2016 vil der foreligge et endeligt materiale. 
  
· Ny bro over jernbanen 
Arbejdet med prækvalifikation af rådgiver følger tidsplanen, hvilket betyder at offentliggørelsen af bekendtgørelse om 
prækvalifikation vil ske inden jul 2016. 
  
· Ny idrætshal  
Efter den gode nyhed fra Lokale og Anlægsfonden (LOA) den 2. december 2015 om at Slagelse Kommune er 
blevet udvalg som en af de tre kommuner (ud af 27 ansøger) som skal være med til at udvikle fremtidens nye 
idrætshal, er der indledningsvis dannet en kontaktgruppe på fire personer fra campusteamet, CKE og Kultur og 
Fritid. 
Der har været afholdt et indledende møde med LOA den 10/12-2015 med henblik på at afstemme forventninger og 
drøfte et udkast til tidplan.  
Ligesom i vores egne bygge- og anlægsprojekter, skal der indledningsvis ske en prækvalifikation af rådgivere, og 
det vil LOA iværksætte umiddelbart efter nytår. 
Lokalt skal vi i løbet af 1. kvartal 2016 i gang med en spændende brugerinddragelsesproces primært rettet mod 
lokale foreninger og de selvorganiserede brugere samt SDU og UCSJ. 
Det er afgørende at vi får projektet godt organiseret lokalt, og på udvalgsmødet vil der blive orienteret om hvorledes 
organiseringen ser ud indledningsvis. 
På det første udvalgsmøde i 2016, vil der være mulighed for en nærmere gennemgang af hele projektet. 
  
Indstilling 
Centerchef for Vækst og Plan indstiller, 
  
1.    at Udvalget tager orienteringen til efterretning. 
  
  
  

  
Beslutning i § 17 stk. 4 udvalg - Helhedsplansudvalget (Campus) den 16. december 2015: 
Fraværende:   



Orienteringen blev taget til efterretning. 


